
Vi gik langs de mange stande på pladsen, ned til det travle KFUM pølsetelt 
på x-gaden. Vi mødte Stine Benné som netop havde afsluttet sin vagt og 
havde derfor tid til at snakke med os.  
 
Af Emma Langvad og Laura-Victoria Birkelund 
 
 
Resultatet af de frivillige 
 
Stine startede ud som frivillig da hun var barn og gik bag den velkendte golfvogn 
og solgte lodder for KFUMs tombola. ”Det er vigtigt for lille Vorbasse, at vi i 
foreningen har en masse frivillige, så vi kan bibeholde idrætten i Vorbasse, da 
overskuddet fra markedet bruges til idrætten i Vorbasse ” sagde Stine.  
Overskuddet bruges f.eks.  på nye redskaber til gymnastik, nye bolde til dvs. 
boldspil og så vi kan sende de unge trænere på forskellige kurser inden for deres 
speciale.  
 
”Det er sjovt og hyggeligt at stå i pølseteltet, når det kører og man for solgt en 
masse” fortalte hun også.  Hun synes det er vigtig at hjælpe til, så andre kan få 
glæde af markedet.  
 
Vi oplevede, at det sværmede med mennesker omkring pølseteltet, og der var 
travlt bag disken, så det var svært at komme i kontakt med de mange frivillige. 
Vi oplevede også en masse positivitet bland både frivillige og gæster selvom der 
var travlt og det var varmt.  
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